
Izjava za javnost ! 
 
 
Odbor za davčno politiko, proračun in finance OS MO NM, lahko bi celo 
rekli Odbor zdravstvenega doma v okviru OS MO NM ( ali pa volilni štab 
kandidatke za županjo, gospe Milene Kramar Zupan) nastopa v teh 
počitniških dneh, za kar ni prav nobenega razloga, kot pobudnik 
sklicevanja Izrednih sej občinskega sveta MO NM.  Naj takoj povem, da 
vsaka taka seja stane občino oziroma občane okoli 12.500 Evrov, ki bi jih 
lahko prav gotovo koristneje porabili. Cilj teh zahtev je en sam: 
financirati politično kampanjo za županjo na račun davkoplačevalcev 
oziroma nas občanov. 
 
Pa poglejmo sestavo Odbora DPPF in Sveta zdravstvenega doma Novo 
mesto: 

- Ana Bilbija (DeSUS) v zdravstvenem domu po besedah tamkajšnjih 
zaposlenih pogodbeno dela kot pravna svetovalka, 

- Darinka Smrke (Društvo Julije), 
- Elizabeta Grill, v Svetu ZD NM jo zamenja mož Ivan Grill in pa 

vabljenec, gospod Adolf Zupan, sicer mož direktorice in kandidatke 
Milene Kramar Zupan in pobudnik vseh akcij proti županu. 

 
Svet zavoda je imenoval direktorico Mileno Kramar Zupan, kar ni sporno, 
so se pa vzporedno s tem začela kupčkanja in delitve stolčkov za lokalne 
volitve 2010. Jasno je, da je potrebno najprej premagati dosedanjega 
župana Alojzija Muhiča, zato se je gospod Adolf Zupan resno 
lotil dela. 
 
Najprej je bilo potrebno vrniti uslugo gospodu Grillu in zaposliti njegovo 
ženo Elizabeto, kar bi ob zmagi gospe Zupanove pomenilo, da jo čaka 
pomembna funkcija direktorice javnega zavoda Zdravstveni dom Novo 
mesto. 
 
Če preberemo prispevek v tedniku Reporter, z dne 30.junija 2010, je 
obrazložitev gospoda Grilla (kakšna slučajnost, člana Sveta 
Zdravstvenega doma Novo mesto), da je bila gospa izbrana, ker je dobra 
strokovnjakinja in ima veliko izkušenj. 
 
Tistim, ki spomin seže še malo dlje, pa je jasno, kam pes taco moli. 
Gospo Grillovo je namreč gospod Zupan zaposlil na zavarovalnici TILIA v 
Novem mestu takoj po izvolitvi gospoda Grilla za poslanca 



v DZ (še pred tem sta zakonca Grill zapustila Telekom z visokimi 
odpravninami). Ko pa je moral gospod Zupan oditi s Tilie (kjer je zelo 
uspešno, poleg direktorske funkcije, opravljal tudi posle zavarovalnega 
agenta za življenjska zavarovanja, seveda na svoj račun), je kmalu za 
njim odšla tudi Elizabeta Grill (začuda, ni nadaljevala uspešne kariere v 
Novem mestu). O kakšni slučajnosti v tem primeru res ne moremo 
govoriti (še posebej, ker nam je znano, da poslanec Grill že pred prvim 
krogom volitve lobira pri pomladnih strankah za naklonjenost gospe 
Kramar Zupanovi). Povezava je več kot očitna. 
 
Zarja, kot gospodarska družba, posluje skladno z zakonom in ima za to 
vse organe vodenja. Vodi poslovno politiko, ki jo vsa leta do sedaj 
spremlja Nadzorni svet družbe, potrjujeta pa jo tako NS kot Skupščina 
družbe. Vsa leta pregleduje poslovanje neodvisni revizor DINAMIC, 
revizijska družba d.o.o. in podaja poročila z mnenji, ki jih potem 
obravnavata Nadzorni svet in Skupščina družbe. Ravno tako je bilo 
poslovanje družbe pod drobnogledom vseh inšpekcij in davčnega urada, 
ki tudi niso imeli nobenih bistvenih pripomb. Lansko leto od 04.06.2009 
do 29.09.2009 je na podlagi prijav, ki so bile politično motivirane, v 
družbi potekal pregled poslovanja družbe, ki ga je izvajala Davčna 
uprava Republike Slovenije. Pregledana je bila vsa potrebna 
dokumentacija: 

- izpisi glavne knjige 
- izpis kupcev in dobaviteljev 
- podatki s TRR računa 
- konto kartice za več posameznikov - med njimi tudi za oba 

direktorja družbe Miloša Dularja in Boruta Novaka,  
- temeljnice,  
- zapisniki uprave in skupščine v zvezi s statusno spremembo 

družbe,  
- dokumentacija v zvezi s prodajo oziroma izločitvijo naložbenih 

nepremičnin in premičnin,  
- prejeti in izdani računi s pripadajočimi pogodbami,  
- dokumentacija v zvezi s posojili in obračuni obresti,  
- dokumentacija v zvezi z oblikovanjem popravkov vrednosti in odpisi 

terjatev,  
- dokumentacija v zvezi z naložbenimi projekti, 
- dokumentacija v zvezi s prejetimi krediti in danimi posojili, 
- dokumentacija, ki se nanaša na odgovorne osebe davčnega 

zavezanca,  
- potni nalogei s prilogami in podobno. 



 
Ker ni bilo ugotovljenih nikakršnih nepravilnosti, je bil postopek 
ustavljen. (Zapisnik Davčne uprave, z dne 29.9.2009, št. DT-0610-
62/2009-51204-05). 
 
Ker je bilo podjetje in poslovodstvo osebno večkrat predmet izsiljevanja 
za dajanje podkupnin, smo v družbi zaradi tega OVADILI za kaznivo 
dejanje neznane in znane osebe. Preko Odvetnika Draga Šribarja smo 
podali ovadbo na Sektor kriminalistične policije, Policijske uprave Novo 
mesto in obvestili Vrhovno državno tožilstvo, Skupino državnih tožilcev za 
pregon organiziranega kriminala, državnega sekretarja MNZ in državnega 
sekretarja na Ministrstvu za pravosodje. In to z dopisi z dne, 19.01.2009  
in 19.06.2009. Sočasno smo vse obveščene pozvali, naj pregledajo vse 
podatke in poslovne listine, ki se nanašajo na delovanje podjetja. 
 
Upam, da je z vseh navedenih podatkov dovolj jasno, da ščitimo interese 
podjetja v smislu zaščite poslovnih interesov in zakonitosti delovanja. 
 
 
Ker pa ni dobro, če je in da je vse v redu, je zato potrebno pred 
volitvami napisati anonimke, sklicati koalicijo za rušitev župana (vsi, ki 
pač imajo svojega kandidata), sklicevati Izredne seje, napraviti medijsko 
gonjo in popljuvati vse nasprotnike (žal se jih pač tako imenuje – bi pa 
bilo lepo, če bi lahko rekli sokandidate, a jim kultura tega ne dopušča).  
 
Verjetno vsem, razen moralni avtoriteti gospodu Zupanu (za kaj že je 
zahteval ? in mu je bila tudi podeljena svetniška imuniteta ….), ki misli, 
da je edini poklicani za pregledovanje poslovanja Zarje in odločanje o 
poslovni politiki, delitvi dobička, kadrovskih zadevah, vse pa seveda 
mimo postopkov, ki veljajo za gospodarske družbe. 
 
Gospod Adolf Zupan, žal, tako ne bo šlo! 
 
 
Morda po vaši morebitni volilni zmagi, vendar zagotovo ne pod mojim 
vodenjem podjetja. Takrat boste morda delali tudi zavarovalne posle za 
Zarjo, za katere nas že tri leta nadlegujete, pa vam nikakor ne 
ustrežemo. Vodili boste lahko tudi poslovno politiko - približno tako, kot 
ste to želeli v tovarni zdravil KRKA, kjer ste hoteli s svojimi predlogi 
nasprotovati poslovni politiki uprave, pa še kje …….. 
 



Ob morebitni zmagi, boste lahko delili tudi dobiček in nagrajevali upravo. 
Na Zarji, kljub ustvarjenemu dobičku v zadnjih dveh letih, ni bilo 
razdeljene nagrade nadzornemu svetu niti poslovodstvu, pa bi to lahko 
storili. Zaradi prihajajoče izvedbe projektov in recesije, ki je v tem času 
nastopila, tega namenoma nismo naredili. Kar pa ne velja za Zdravstveni 
dom Novo mesto!  
 
Recesija, kot kaže, ni ovira v nekaterih javnih zavodih, saj so ravno člani 
tega istega odbora dodelil direktorici Zdravstvenega doma Novo mesto, 
gospe Mileni Kramar ZUPAN, poleg njene plače, več tisoč evrov nagrade. 
In to v letu, ko smo za nov mamograf prispevali tako posamezniki kot 
tudi dolenjsko gospodarstvo. Pa se vprašajmo, kako se ti isti posamezniki 
ob takem početju odgovornih počutijo danes. Bodo še kdaj pripravljeni 
donirati v te in podobne namene, se bodo družbe in zasebniki še 
»humanitarno« odrekali težko zasluženemu denarju?  
 
Tu vsa logika odpade! Če je Zdravstveni dom tako uspešen, da lahko 
plača svoji direktorici poleg plače tudi več tisoč evrov nagrade, potem je 
povsem jasno, da bi bil zavod sposoben sam kupiti mamograf. Kot tudi, 
da je bila človekoljubna akcija zbiranja denarja za mamograf ena 
najgrših potegavščin in zlorab človekoljubne pomoči v politične namene. 
 
Enako kot lahko rečem za zlorabo instituta sklicevanja izrednih sej, kar ni 
nič drugega kot poniglavo poseganje v občinsko blagajno, iz katere 
skuša nova koalicija na tak način financirati svojo politično kampanjo. In 
kdo je že sklical izredno sejo odbora za davčno politiko in finance OS MO 
NM, ta pa potem spet zahteval izredno sejo občinskega sveta? 
 
Seveda to ni bil Adolf Zupan, temveč formalno Ana Bilbija, predsednica 
odbora. In prav ta Ana Bilbija, neverjetno in najbrž zgolj slučajno, ki – po 
besedah zaposlenih v Zdravstvenem domu - opravlja vlogo zunanje  
pravne svetovalke v Zdravstvenem domu Novo mesto. Ana Bilbija vse to 
formalno počne v interesu koalicije za novo županjo, oziroma aktualno 
Zupanovo ženo, Mileno Kramar Zupan.  
 
Je mogoče, da se vse te stvari dogajajo zgolj naključno? Ali pa gre 
morebiti za klientelistične povezave, po mojem prepričanju sicer zrele za 
kazenski pregon, ki jim za učinkovito in predvsem donosno poslovanje, 
manjka le še njegova in njihova žen(a)ska na županskem stolčku. Tudi, 
in predvsem zato, z vsemi topovi prek Zarje tolčejo po zdajšnjem 
županu, ki jim predstavlja še zadnjo oviro pri udejanjanju njihove rabote. 



 
Uboga občina in občani, če bi jim to, bog ne daj, po njihovem vročem 
scenariju na kakršen koli način uspelo. 
          
 
 
Novo mesto, 11.08.2010 
 
 

Miloš Dular 
 


